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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Ur!

Az Országgyűlésről szóló 2012 . évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbel i
választ igénylő kérdést kívánok intézni az Emberi Erőforrások Minisztériumát vezet ő
miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztériumvezetőjéhez

„Igazságot a magyar labdarúgásnak, igazságot Egernek! ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A lehető legkomolyabb alapvetésként szeretném el őrebocsájtani, hogy az egri foci kérdés e
számunkra – és gondolom az Önök számára sem - nem politikai kérdés . Azt is mondhatnám ,
hogy több ezer egri futballszerető állampolgár nevében írok Önöknek .

Nem kevesebb, mint negyed évszázada várnak az egriek és a Heves megyei lakosok arra ,
hogy végre élvonalbeli csapat mérkőzéseit látogathassák gyönyör ű megyeszékhelyünkön .

A Magyar Labdarúgó Szövetség határozata azonban eddig példátlan mértékben és méltatlanu l
megalázó módon sújtja az Egri FC-t és Eger városát . Mindez súlyos forint milliókba kerül egy
amúgy sem gazdag klubnak . Méltatlan, hogy miközben az egri futballisták – a körülmények
ellenére is - a lelküket kiteszik a pályán, addig az egri drukkerek kénytelenek Budapestre ,
Miskolcra vagy Debrecenbe utazni, hogy az Eger „hazai” mérk őzésein buzdíthassák
csapatunkat .

Éppen ezért arra kérem a döntéshozókat és az érintetteket : vessünk véget közösen ennek a
tarthatatlan, az egri szurkolókat alázó helyzetnek! Szüntessük meg az immár hónapok óta
tartó száműzetést, hiszen ez az állapot nem csak az egri vagy vendégszurkolókra, nem csak
Eger városára, hanem az egész magyar futballtársadalomra nézve szégyen.



Minket, egrieket az sem zavar, hogy más csapatoknak új stadiont építenek közpénzb ő l, de azt
sem vitatja egyikünk sem, hogy az infrastruktúrára vonatkozó el ő írásokat minden klubnak be
kell tartania.

Megoldás azonban jelen körülmények között is lehetséges : például a pályaválasztói jo g
felcserélése, mérkőzések időpontjának előbbre hozása, mint ahogy ezek a lehetőségek
korábban megengedettek voltak a Szolnoknak és a Paksnak is . Ahogy azt is engedélyezte
korábban példa nélküli módon az MLSZ, hogy az egyik vezet ő kereskedelmi csatorna
kérésére a televíziós meccseket délel őtt 11 órakor kezdjék !

Nekünk, egrieknek nem csak nagyszerű csapatunk van, akikre büszkék vagyunk, hanem
otthonunk és stadionunk is! Futballszeret ő emberként, egri szurkolóként nem kérek mást, csak
egy kis lojalitást, belátást és épeszű döntést. Bízom abban, hogy ha a döntéshozók
újragondolják az ügyet és belátják a helyzet tarthatatlanságát, visszaengedik az egri focit Ege r
városába .

A kérdésem tehát az, hogy mikor térhet vissza az Egri FC nb .1-es hazai találkozói az egri
Szentmaryai stadionba?

Igazságot a magyar labdarúgásnak, igazságot Egernek !

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2012 . október 30 .
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